

Dagsorden bestyrelsesmøde 12. maj 2025

Inviterede: Kasper, Karin, Maria, Kenneth og Anne	
1. Opsamling generalforsamling	Tommy skal underskrive referatet i Unioo, Anne tager kontakt.
2. Status på kasserer, hold, trænere og haltider	Kasserer: Lene Villumsen overtager efter Jette snarest. Hold: Der bliver ikke oprettet et U17P hold Trænere: Rikke Madsen tager U11D. Vi mangler U9P, som pt. træner med Bodil og Hanne. Maria følger op med Hanne. Haltider: Vi har fået tildelt ca. samme haltider som sidste år. Lidt mere i Gislinge og længere periode i Fårevejle. Anne får planlagt træningstid snarest.
3. Planlægning af arbejdsdag/weekend for bestyrelsen	21. juni. Anne indsamler punkter. Karin bestiller mad. Kl. 10.
4. Planlægning af opstartsweekend i august	Dato planlægges på næstkommende trænermøde. Anne og Maria er tovholdere på projektet.
5. Omkostningsgodtgørelse til trænere	Fortsætter med uændret takst.
6. Lau`s mail der er sendt til nogle af os -hvad er vores holdninger i bestyrelsen fremover når nogle vi tilbyde at gøre et stykke arbejde - tænker på trofaste frivillige, hvad de har lavet de sidste par år uden betaling	Anne tager op med Lau, hvordan afregning for sponsorat og hvordan afregning for opgaven foretages. Lau inviteres til bestyrelsesmødet den 2. juni. Frivillige, der påtager sig større opgaver for klubben kan undtagelsesvis honoreres – det vurderes fra henvendelse til henvendelse.

7. Henvendelse fra Ann-Britt: Til bestyrelsen Vi er fra start sat lidt bagud i forhold til de sociale bånd mellem 1. Års og 2. Års pigerne på U15. Da 2.års pigerne fra start ikke havde et ønske om, at spille sammen med 1.års. Det har fra start skabt en mur mellem pigerne, som vi fra første træning har arbejdet hårdt på at nedbryde. Vi har valgt at have fokus på det sociale i sommertræningen. Vi er nået så langt nu, at 2.års pigerne har valgt at blive på holdet sammen med 1.års. Det er en kæmpe sejr! Da vores fokus ligger på det sociale, har vi planlagt 2 lidt større fælles arrangementer. Samt at se 2 af U15 D. 's kampe med lidt hygge på bænken. Vi har booket HGL klatrebane med instruktør, samt shelterplads. Pigerne skal udfordres, samarbejde og grine sammen. Vi laver mad på bål, overnatter i shelter, natløb og morgenmad ved bålet. Sådan en tur koster selvfølgelig lidt og vi vil derfor ansøge bestyrelsen om et tilskud til turen og pigernes fællesskab. Klatrepark m. Instruktør koster 2800 kr. D. 26. Juni har U15 D. Inviteret til fælles spisning med pizza. Vi vil derfor høre om vi kunne få overdraget de 150 kr. Pr. Spiller fra U15 pigerne som de ikke har brugt i løbet af sæsonen.	Vedtaget, da der er fremsendt fin særskilt ansøgning.
--	--

Med venlig hilsen Trænerteamet U15 piger Niki, Jeanette og Ann-Britt	
8. Årshjul	Ønsker vi at være værter ved niveaustævner i efteråret? Vi afventer afklaring på cafeteriet i Svinninge – punktet tages op på næste møde.
9. Evt.	Henvendelse fra Hørvehallen vedr. hallens fremtid 15/6. Ingen fra bestyrelsen har mulighed for at deltage. Anne kontakter både arrangør og Jette og giver HK Lammefjordens holdning til kende. Når træningstider er fastlagt ses det i hvilket omgang klubben gør brug af hallen.

Næste møde: Konsulent til seniorerne næste sæson. Fastsættelse af beløb til sociale arrangementer næste år.